
UDRUŽENJE POSLODAVACA U FEDERACIJI BIH 
MULA MUSTAFE BAŠESKIJE 12/III 
S A R A J E V O  
 
Sarajevo, 25.05.2010.godine 

 
ZAPISNIK 

 
sa 19 sjednice Upravnog odbora Udruženja poslodavaca u FBiH održane dana 25.05. 2010. godine, sa 
početkom u 11:00 sati u prostorijama«ASA-HOLDING» ( Bulevar Meše Selimovića 16.) u Sarajevu.     
 
Sjednici su prisustvovali: gdin. Nihad Imamović, gdin. Hasan Bećirović, gdin. Muhamed Šaćiragić (umjesto 
gdina Safudina Čengića), gdin Suad Suljić (umjesto gdina. Mustafe Burgića), gdin. Sabahudin Žujo,  gdin. 
Eldin Brčaninović, gdin. Hamed Šivšić, gdin. Mirsad Čolaković, gdin. Milorad Krunić i gdin. Selim Babić.                        
 
Sjednici nisu prisustvovali:  g-din. Predrag Čović, gđa. Azema Mulasmajić, gdin. Amir Jahjaefendić, gdin. 
Fehim Škaljić, g-din Marinko Katava, gdin. Adem Ibrahimpašić, gđa. Silvana Marić, gdin. Amer Jerlagić i 
gdin. Nuko Grebović koji su opravdali svoj izostanak.  
 
Sjednici su prisustvovali po dužnosti: gdin. Alija Remzo Bakšić i gđica. Mersiha Kurspahić. 
 
Uvodnu riječ dobrodošlice članovima Upravnog odbora uputio je predsjednik U.O. gdin. Nihad Imamović i 
predložio sljedeći: 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 18. i vanredne sjednice Upravnog odbora UPFBIH;  
2. Izvještaj o izvršenim zaključcima sa prethodnih sjednica U.O. - izvjestilac Alija Remzo Bakšić; 
3. Razmatranje Prednacrta Zakona o radu; 
4. Razmatranje Izmjena i dopuna Zakona o posredovanju u zapošljavanju i socijalnoj sigurnosti 

nezaposlenih osoba; 
5. Razmatranje Izvještaja o radu ESV-a za 2009. godinu; 
6. Razmatranje izvještaja o finansijskom poslovanju ESV-a za 2009.godinu; 
7. Informacija o izradi web stranice za APBIH i UPFBiH; 
8. Informacija o pokretanju izrade News-lettera; 
9. Tekuća pitanja 

 
 
Dnevni red je u potpunosti usvojen. 
 

RASPRAVLJANJE  PO TAČKAMA DNEVNOG REDA:  

 
Tačka 1 : Usvajanje zapisnika sa 18. i vanredne sjednice UO; 
 
Gdin. Nihad Imamović je upoznao prisutne sa ovom tačkom dnevnog reda i dao zapisnike na usvajanje. 
 
ZAKLJUČAK: Obzirom da nije bilo primjedbi, zapisnik sa 18. i vanredne sjednice UO je jednoglasno 
usvojen. 
 
 
 



Tačka 2: Usvajanje Izvještaja o izvršenim zaključcima sa prethodnih sjednica UO UPFBiH 
 
Gdin. Bakšić je izvjestio prisutne o izvršenim zaključcima sa prethodnih sjednica UO UPFBiH ističući da 
su izvršene sve obaveza po zaključcima sa prethodnih sjednica UO. 
 
ZAKLJUČAK: Izvještaj o izvršenim zaključcima je u potpunosti jednoglasno usvojen. 
 
Tačka 3: Razmatranje Prednacrta Zakona o radu; 
  
Vezano za ovu tačku dnevnog reda gdin. Imamović je obavijestio prisutne da su tačka 3.4.5 i 6 tačke 
dnevnog reda za ESV. Dalje je napomenuo da su svi u pisanoj formi dobili Primjedbe UPFBiH na ZOR 
koje je pripremio Gdin. Mladen Pandurević te da su također dobili i primjedbe koje su dostavljene od 
strane SSSBiH te otvorio raspravu.  
 
Gdin. Nihad Imamović je predložio, ukoliko nema primjedbi na Primjedbe na ZOR koji je pripremio gdin. 
Pandurević, da se ove Primjedbe UPFBiH dostave ESV-u na daljnju raspravu. 
 
Gdin. Hasan Bećirović je istakao da se ne slaže sa Primjedbama UPFBiH iz razloga što se boji da sa 
ovakvim primjedbama ne izazove kontra efekat. Također je istakao da SSSBiH ima potpuno suprotne 
stavove te da treba obaviti raspravu. Smatra da bi UPFBiH trebalo biti oprezno kod Primjedbi. Takđer je 
istakao da se moraju imati izbalansirani prijedlozi u ciju regulisanja radnih odnosa.  
 
Gdin. Mirsad Čolaković je istakao da je intecija da se Zakonom o radu da samo osnova, a da se više 
prostora ostavi za kolektivno pregovaranje.  
 
Gdin. Muhamed Šaćiragić je istakao da se ne slaže sa primjedbama SSSBiH. Također je predložio da se u 
Zakon o radu ugradi termin „ zaštita opstanka firme“ .Predlažio da se formira jedna radna grupa koja će 
razmotriti primjedbe SSSBiH i ove primjedbe UPFBiH te napraviti končne Primjedbe UPFBiH na ZOR.  
 
Gdin. Suljić je istakao da će Udruženje hemije i nemetala ove primjedbe razmatrati na sjednici UO te 
dostaviti svoje sugestije i prijedloge.  
 
Gdin Nihad Imamović je predložio da se danas ne donose zaključci te da delegacija UPFBiH na sjednici 
ESV-a traži da se pokušaju usaglasiti stavovi SSBiH i UPFBIH vodeći računa da ne bude robovlasničkog 
odnosa prema radniku i vodeći računa o opstanku firmi. U tom smislu svi prisutni su se složili da UPFBiH 
zahtjeva da se formiraju radne grupe UPFBiH I SSSBIH koje će pokušati da  usaglase primjedbe na ZOR. 
Gdin. Imamović je također zamolio gdina. Hasana Bećirovića da dostavi svoje primjedbe.  
 
ZAKLJUČAK: Zaključeno je da delegacija UPFBiH na sjednici ESV-a traži da se pokušaju usaglasiti stavovi 
SSBiH i UPFBIH povodom Prednacrta Zakona o radu te da se formiraju radne grupe UPFBiH  i SSSBIH 
koje će na zajedničkom sastanku pokušati usaglasiti Primjedbe.  
 
Tačka 4. Razmatranje Izmjena i dopuna Zakona o posredovanju u zapošljavanju i socijalnoj sigurnosti 
nezaposlenih osoba; 
 
Vezano za ovu tačku dnevnog reda gdin. Imamović je istakao da nema primjedbi na Zakon.  
 
Gdin. Brčaninović je upoznao prisutne sa predloženim izmjenama te da je stav Udruženja poslodavaca 
FBiH vezano za ovaj Zakon o izmjenama i dopunama Zakona da nemamo značajni primjedbi te da je 
ovaj Zakon više u interesu Vlade i sindikata.  
 
 



Gdin. Alija Remzo Bakšić je istakao da UPFBiH treba tražiti da se ispuni socijalna komponenta odnosno 
da Zavodi obavljaju svoju funkciju posredovanja odnosno da budu usluga poslodavcima u cilju 
dokvalifikacije, prekvalifikacije osoba te posredovanaj u zapošljavanju. Znači da se sredstva koja 
poslodavci izdvajaju koriste za ono za šta su predviđena a ne u socijalne svrhe.  
 
Zaključak: Vezano za ovu tačku dnevnog reda zaključeno je da je stav UPFBIH da se donese novi Zakon i 
da Zavodi za zapošljavnje obavljaju svoju osnovnu funkciju posredovanja u zapošljavanju.  
 
Tačka 5. Razmatranje Izvještaja o radu ESV-a za 2009. godinu; 
Tačka 6. Razmatranje izvještaja o finansijskom poslovanju ESV-a za 2009.godinu; 
 
Vezano za tačku 5 i 6 gdin Brčaninović je istakao da se radi o pregledu o radu ESV-a. Tendencija je bila na 
pregledu prisutnosti članova delegacija u ESV-u. 
 
ZAKLJUČAK: Nije bilo primjedbi na izvještaje.  
 
Tačka 7. Informacija o izradi web stranice za APBIH i UPFBiH; 
Tačka 8. Informacija o pokretanju izrade News-lettera 
 
Vezano za ove dvije tačke dnevnog reda gdin. Bakšić je izvjestio prisutne da su pripremljeni Projektni 
zadaci za izradu web stanice i izradu Newslettera koje će najvjerovatnije finansirati ILO. U toku je 
prikupljanje ponuda za izradu i nakon prikupljenih ponuda APBIH će dobiti ponudu od ILO. Također je 
naglasio da su ovo zajednički projekti APBiH i UPFBiH.  
 
ZAKLJUČAK: Svi prisutni su podržali ideju izrade web stranice i pokretanje online izdanja Newslettera.  
 
Tačka 9. Tekuća pitanja 
 
Nije bilo rasprave pod tekućim pitanjima.  
 
  
Sjednica je završena u 12:15 časova. 
 
 
Zapisnik sačinila:                                                                                                       Predsjednik UO UPFBIH 
Mersiha Kurspahić                                                                                                       Nihad Imamović, s.r. 


